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Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 7/06 w dniu 24 maja   
2006 r – godz. 12 00 

 
1. Przyjęcie protokołu   z poprzedniego  posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 31 maja 

2006 r. 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

 
Posie dzeniu Komisji  przewodniczył Piotr Czerwonka 

-   Zastępca Przewodniczącego Komisji  , przywitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad  
oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
6 spośród 8 osobowego składu Komisji, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych decyzji . 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radni nieobecni: Krzysztof Matyjasik, Marian Szumski. 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji zaproponował zmianę w 

porządku obrad tj. zdjąć z porządku dzisiejszych obrad pkt. 3 
Informacje na temat rodzajów i rozmiarów szkód łowieckich na 

terenie gminy Ustka i sposoby przeciwdziałania. Pozostałe 

punkty zmieniają kolejność. 
Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie 

porządek obrad wraz z w/w zamianą. 
  

 
 

Głosowało   -  6 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 

 
   
Ad. 1.  Przyjęcie protokołów  z poprzednich  posiedze ń.  

 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Piotr Czerwonka 
poddał pod głosowanie 

 
 

Protokół Nr 6/2006 z dnia  20 kwietnia   200 6 r 
  
  

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 6/2006  bez uwag.  
 

 
 
Ad. 2. Komisja zaopi niowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady  
 
 
 

- proj. uchwały w spr. upamiętnienia Ŝycia mieszkańców 
wsi Wodnica  

 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w 

proj. uchwały. 
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Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały  w spr. przystąpienia do zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
zespołu zabudowy mieszkalnej i usługowej „Przewłoka III” 
na obszarze działki Nr 458 połoŜonej w obrębie  
geodezyjnym Przewłoka 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w 

proj. uchwały. 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednog łośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
- proj. uchwały w spr. przystąpienia do zmiany funkcji 
części obszaru połoŜonego w miejscowości Zimowiska 
obręb geodezyjny Grabno objętego miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego terenu 
przeznac zonego pod zabudowę usługowo – 
mieszkaniową „Ustka – Zimowiska”  
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Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w 

proj. uchwały. 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w budŜecie 
gminy 2006 r.  
 
 
Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
zostaną  zwiększone wydatki inwestycyjne w dziale 600 Transport i 
łączność – dotacje celowe dla powiatu na wydatki inwestycyjne z 
kwoty 125 tyś zł na kwotę 131 tyś zł  - udział gminy w kosztach 

drogi Lędowo – Modła i Poddąbie – Machowino. 
 
 
Obrady Komisji opuścił radny Edward Sasko. 
 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w 

proj. uchwały. 
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Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozyt ywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
Na obrady Komisji przybył radny Edward  Sasko. 
 
 

- proj. uchwały w spr. zawarci a porozumienia pomiędzy 
Gminą Ustka, a Starostwem Powiatowym w Słupsku dot. 
wspólnego finansowania realizacji robót drogowych w  
zakresie przebudowy nawierzchni na drodze powiatowe j 
Nr 1103 G Lędowo – Modła i Nr 1116 G Poddąbie - 
Machowinko  

 
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w 

proj. uchwały. 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały zmieniający  Uchwałę Nr XXX/324/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 29 listopada 2005 r w spr. 
ustalenia stawek opłaty miejscowej w Gminie Ustka, 
terminu płatności oraz sposobu jej poboru na 2006 r  
 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji poddał pod głosowanie w/w 

proj. uchwały. 
 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
Na obrady Komisji przybył Radny Krzysztof Matyjasik. 
 
Dalsze prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Komisji Krzysztof 
Matyjasik. 
 
 

- proj. uchwały zmieniający  Uchwałę Nr XXX/325/2005 
Rady Gminy Ustka z dnia 29 listopada 2005 r w spr. opłaty 
targowej  
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały z uwzględnieniem zapisu w § 1 „Na inkasenta opłaty 

targowej wyznacza się Panią  Aleksandrę Cheda”. 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- poinformowała , iŜ na Sesję zostanie wprowadzony proj.  uchwały 
na obsługę bankową. Będziemy negocjować z Bankiem koszty 

obsługi . 
 
 
Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości. 
 
 
 

- proj. uchwały zmieniający Uchwałę Nr IV/34/2002 Rady 
Gminy Ustka z dnia 8 lipca 2002 r w spr. podziału gminy 
na okręgi wyborcze, ich granice i numery oraz ustalenia 
liczby radnych w kaŜdym okręgu w wyborach do Rady 
Gminy  

 
 
  Anna Sobczuk Jodłowska sekretarz Gminy 
  - omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały uchylający Uchwałę  Nr VI/36/2001 Rady 
Gminy Ustka z dnia 18 czerwca 2001 r w spr. ustanow ienia 
i przyznawania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Ustka” 

 
 
 

Anna Sobczuk Jodłowska sekretarz Gminy 
  - omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 
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- proj. uchwały w spr. zmiany  Uchwały Rady Gminy Ustka 
Nr III/27/2002 z dnia 10 grudnia 2002 r w spr. określenia 
zasad nabywania, zbywania i obciąŜania nieruchomości 
gruntowych oraz ich wyd zierŜawiania na okres dłuŜszy niŜ 
3 lata  

 
 

Beata Nowak  
  - omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały. 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku g łosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
Ad. 3.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik   p rzedstawił 
następujące  pismo: 

 
 

Rada Sołecka Duninowo 
- zwraca się z prośbą o dodatkowy przydział kruszywa do naprawy 
dróg w m. Duninowo i Nowe Duninówko w ilości 100 ton 
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Komisja opiniuje pozytywnie wniosek Rady Sołeckiej 
Duninowo ze szczególnym uwzględnieniem 
zapotrzebowania na kruszywo w Nowym Duninowie.  
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 

   
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 

 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść  pism a: 

 
 

1. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku – Wyrok  
w spr. skargi „MORPOL” Sp. z o.o. w Szczecinie na  
Uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia 23 grudnia 2002 r , Nr 
IV/32/2002 w przedmiocie zmiany miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego  
� stwierdza niewaŜność zaskarŜonej uchwały 
� orzeka , Ŝe uchwała nie moŜe być wykonana 

 
2. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku – 

Postanowienie  w spr. odrzucenia skargi Pana /*wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/  na Uchwałę Rady 
Gminy Ustka  z dnia 26 listopada 2004 r Nr XXI/219/04 w 
przedmiocie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
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3. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku – 
Postanowienie   w spr. odrzucenia skargi pana /*wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ na uchwałę Rady 
Gminy Ustka z dnia 02 czerwca 2003 r Nr VIII/77/2003 

 
4. Odpowiedź na wnioski Komisji  z dnia 22 marca 2006 r – 

Protokół Nr 3/06 oraz z dnia 31 marca 2006 r – Protokół Nr 
4/06, z dnia 11 kwietnia 2006 r – Protokół Nr 5/06 

 
 

Członek Komisji Jan Dudka 
- wnioskuję o przeniesienie płyt z m. Charnowo do m. Duninowo na 
drogę do Cmentarza 
 

 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie  w/w wniosek.  

 
 
 

 Członek Komisji Edward Sasko 
- wnioskuję by nie przeprowadzać remontu świetlicy w Starkowie , a 
rozwaŜyć  moŜliwość  budowy   remizy straŜackiej i świetlicy w jednym 
obiekcie w m. Starkowo (jako całość).  

 
 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie  w/w wniosek.  

 
 
 
  Parafia Rzym. Kat. Pw. N.M.P. Gwiazdy Morza 

- w związku z trwającymi pracami modernizacyjnymi ciągu pieszego 

w Przewłoce i wymianą nawierzchni na polbrukową, zwraca się z 

prośbą o nieodpłatne przekazanie płytek chodnikowych na potrzeby 

Parafii. 
 
 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie  w/w wniosek.  
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji    
o godz. 12 10   

zamknął obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
  
  Protokołowała                        Przewodniczący Komisji 

      GraŜyna Frankiewicz    
         KRZYSZTOF  MATYJASIK  

 
 

 
 

 


